
 
 

 

Inbreng Betoog Bestuursrapportage 2022 

In algemene zin geeft het ons een goed overzicht m.b.t. de stand van zaken tot augustus van dit jaar.  

Echter wij halen er een aantal leerpunten uit, die wat ons betreft voor verbetering vatbaar zijn:  

● De aanbestedingsprocedure v.w.b. het financiële systeem is wat ons betreft bijzonder. Bij 

een geldige offerte valt er immers niets te kiezen en hierin kon de overweging gemaakt 

worden voor een heraanbesteding. In aanvulling hierop; waarom wordt hier niet gekozen 

voor een gezamenlijke aanbesteding met partner gemeentes?  

● Wij zijn nog niet gerust op de (prijs)ontwikkelingen t.a.v. project ‘t Woolderik. Graag worden 

wij gedegen geïnformeerd over het vaststellen van de finale aanneemsom. Hierin graag 

inzicht en onderscheid tussen de initiële aanneemsom en de stijging van kosten die toe te 

wijden is prijsstijgingen. De aanneemsom zou binnen de taakstelling moeten passen. Tevens 

zijn er de nodige disclaimers opgenomen t.a.v. prijsstelling. Welke verrassingen komen nog 

meer op ons af? 

● Voor onze grote infraprojecten wensen wij inzicht te verkrijgen in waar meerkosten aan toe 

te schrijven zijn en of dit resulteert in budgetoverschrijvingen 

● Eerder dit jaar is er uitvoerig gesproken over versterking van het ambtelijke apparaat. Kan de 

burgermeester voorzien in een terugkoppeling, aangaande de belofte op met een integraal 

voorstel te komen, om de ambtelijke organisatie te versterken? Wat is de stand van zaken? 

Zijn wij inmiddels op oorlogssterkte? 

● Over de stelpost Sociaal Domein zijn ook de nodige bemerkingen, echter deze zullen wij 

duiden in het betoog Sociaal domein, temeer omdat het daar een onderdeel is van het 

raadsbesluit. 

● Ten slotte; in de BERAP wordt gesproken over fluctuaties van de algemene reserves. Kunnen 

wij een overzicht ontvangen waarin toevoegingen en onttrekkingen inzichtelijk gemaakt 

worden? 

 

 

 

 

 


